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Grundejerforeningen 

”røjleparken” 

 

Ordinær generalforsamling (GF) d. 29. september 2011 
 

Referat 
 

Til stede: husene 36, 38, 40, 42, 44, 46, 48, 50, 54, 56, 60, 62, 66, 68, 70 var 
repræsenteret. 
 
Formanden Morten Lyckegaard bød velkommen og takkede for god støtte til bestyrelsen 
gennem året 
 
Vedr. dagsordenens pkt: 

a) Valg af dirigent: bestyrelsen forslog Poul Erik Illum Hansen, som blev valgt med 
applaus.  Poul Erik konstaterede at indkaldelse til GF var sket rettidigt og dermed 
lovlig iht vedtægter. 

b) Formandens beretning: Morten gennemgik ”årets gang” i foreningen: 
Efteråret: ”Planteudvalget v/ Leif m.fl. har stået for fældning og nyplantning mm af 
trekanten. Et stort arbejde med et flot resultat.  
Vinter: det gik flot med snerydningen  
Forår: malet hegn og let sanering af legepladsen, bl.a. fjernet den store sandkasse 
+ udskiftning af gynge til ”fuglerede-gynge” 
Der har været god opbakning til den fælles haverengøring. Bestyrelsen oplever 
arrangementerne som gode også på det sociale plan. Derfor mød gerne op – også 
bare til en snak. 
Bestyrelsen har drøftet flg.: 

 Vedtægterne og mener ikke, at der skal foretages ændringer 

 Nyindretning af legeplads, således at det kan blive lidt hyggeligt også for 
(bedste)forældre. Der har været drøftet opsætning af bænke, nyt 
legeudstyr, opsætning af skur til opbevaring af fælles udstyr/redskaber som 
f.eks. telt, stor trillebør, evt snekost/-slynge. Morten lagde op til drøftelse 
under pkt. evt. 

 Asfaltbelægning/-renovering: ingen nærmere afklaring 

 Kloakkerne: evt. renovering kan ikke finansieres gennem nuværende 
budget. Bestyrelsen har dog ikke indhentet tilbud. 

 Vejfest – evt ændring af tidspunkt til før sommerferien – Drøftes videre 
under pkt. evt. 

c) Kassererens aflæggelse af regnskab v/ Peter: Punkterne blev gennemgået. 
og regnskabet godkendt uden kommentarer. Forsamlingen udtrykte stor tak til Peter  
som kasserer og Verna som revisor. 

d) Valg af 5 bestyrelsesmedlemmer: nuværende bestyrelse genvælges: Morten 
Lyckegaard, Leif Schultz, Peter Bollerslev, Henning Bahn og Rena Kopp Pedersen 
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e) Valg af 2 suppleanter: nuværende genvælges: 1. suppleant Jørgen Fjeldstrup og 2. 
suppleant Elin Illum Hansen 

f) Valg af revisor: Verna Kristensen genvælges   
g) Budgettet for det kommende år v/Peter. Budgetforslag blev gennemgået og 

godkendt.  
h) Fastlæggelse af a conto bidrag, der erlægges med en tredjedel i hver af månederne 

september – januar – april: Pga øgede udgifter til Kabel TV, bliver kontingentet 
6060 kr årligt pr. husstand – betalt med 2020 kr i nævnte måneder. Evt ønske om 
indbetaling pr giro: Girokort kan fås hos Peter. 

i) Indkomne forslag: ingen forslag modtaget fra foreningens medlemmer 
k) Eventuelt: 

 Kloakdæksel ud for nr. 46/48 er sunket: hvem er ansvarlig for reparation? 
Bestyrelsen ser på problemet. 

 Vedr evt. skur: Mona (nr.68) ser gerne et skur af rimelig størrelse, har gode 
erfaringe med et sådant fra familiens tidligere grundejerforening. Poul Erik 
har set et skur af rimelig kvalitet og pris i Bauhaus. Forsamlingen opfordrer 
bestyrelsen til at arbejde videre på sagen. 

 Vedr. snerydning: Bestyrelsens overvejelser vedr. anskaffelse af snekost/-
slynge blev drøftet. Ordning med ”sne-vagt” med betaling evt. i form af 
naturalier blev nævnt. Forsamlingen var interesseret i en løsning af 
snerydningsproblemet og anmodede bestyrelsen om at arbejde på en 
løsning inden vinteren for alvor viser sig. 

 Vejfest havde ringe tilslutning i år. Tidspunkter på sommeren for fest blev 
drøftet dog uden konklusion, men forsamlingen var enige om, at fastholde 
traditionen med et årligt arrangement. 

 Kabeltv.: Der bliver mulighed for som husstand at vælge mellem forskellige 
pakkeløsninger. Såfremt nogen ønsker ændring af nuværende, vil det blive 
med hel/delvis afregning direkte til YouSee for de enkelte husstande.  

 Postkasser til vejen: Såfremt husstande er interesseret i håndværkere til 
opsætning, tilbyder Ellen, at man kan henvende sig til nr. 70 for fælles 
projekt 

    
Generalforsamlingen afsluttedes og formanden takkede dirigenten for indsatense. 
Herefter hyggeligt samvær og dejligt smørrebrød. 
 
 
 
Dato: 

 
 
___________________________  ____________________________ 
 
Poul Erik Illum Hansen, Dirigent   Morten Lyckegaard, formand 
 

  
 


